
ONDERSKEIDINGVAN GEES

 Onse Hemelse Vader, ek wil uitdrukking gee vanmôre as
ek kan, aan hoe ek in my hart voel teenoor Een, die

Allerheiligste wat afgekom het aarde toe om ’n sondaar soos
ekself te verlos en ek is seker dat hierdie predikers wat nou
teenwoordig is, dieselfde kan voel, dat dit deur U genade is wat
ons bedienaars van hierdie verbond gemaak is wat U aan Adam
se gevalle ras gegee het, en ons is hier vergader Vader, vir geen
ander doel as om te weet en te leer om te weet liewer, die wil
van God en wat ons moet doen om Christus werklik te maak
aan die mense van hierdie geslag. Wetende vir seker dat in die
Oordeelsdag ons van aangesig tot aangesig met hierdie geslag
sal gebring word. En, as predikers, sal ons regters wees. En die
mense met wie ons gepraat het, en hulle houding teenoor die
Woord wat ons hulle bring, sal hulle Ewige bestemming bepaal.
Daarom, Here, in daardie dag sou ons ’n regter wees, vir of teen
die geslag vir wie ons gepreek het.
2 Vader, God, asseblief, deur Jesus se Naam, laat ons nie een
woord sê wat verkeerd sou wees nie. Maar mag ons opregte harte
en oop gemoedere hê, dat ons die dinge mag ontvang wat Uwe
is, dat ons in staat mag wees om na ons verskillende werksvelde
te gaan na vandag, en—en beter toegerus wees as gevolg van ons
ontmoeting met U vanmôre. Skenk dit, Here. Sal U nie kom en
ons spreker en ons ore wees, en ons tong en ons gedagtes nie?
Laat die oordenking van my hart, gedagtes van my verstand,
alles wat in my is, en tussen hierdie my broers en susters, mag dit
aanvaarbaar wees in U oë, Here, dat ons so gevul en aangevuur
wees met U Gees van U Teenwoordigheid hier, dat die kamer sou
word…die kamer, nie soveel die gebou waarin ons sit nie, maar
die gebouwaarin ons lewe, heeltemal ’nwolk van dieHeerlikheid
van God word. Mag ons vanmôre hier so gevul met die Heilige
Gees uitgaan dat ons meer vasbeslote as ooit vantevore in die
lewe sou wees om die Boodskap na die sterwende geslag waarin
ons lewe uit te dra. Hoor ons, Here, en spreek tot ons deur U
Woord, want ons vra dit in die Naam vanUSeun en ons Verlosser,
Jesus Christus. Amen.
3 Ek wil vanmôre, ’n—’n Skrifgedeelte lees, gevind in die
Psalms, die 105de Psalm. Ek wil net ’n gedeelte lees. Julle wat
hierdie Skriflesings afneem; ek sien baie van hulle; en aangesien
ons predikers is, ensovoorts. Dis goed om die Woord te lees. (En,
nou, hoe laat gaan hulle gewoonlik uit, omtrent twaalfuur? Hoe
sê? Dankie.) Psalms 105:

Loof die HERE, roep sy Naam aan, maak onder die
volke sy dade bekend.
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Sing, psalmsing tot sy eer, spreek van al sy wonders.
Beroem julle in sy heilige Naam; laat die harte van die

wat die HERE soek, bly wees.
Vra na die HERE in sy sterkte; soek sy aangesig

altyddeur.
Dink aan sy wonders wat Hy gedoen het, aan sy

wondertekens en die oordele van sy mond,
O nageslag van Abraham, sy knegte, en kinders van

Jakob, sy uitverkorenes!
Hy, die HERE , is onse God, oor die hele aarde is sy

oordele.
Hy dink vir ewig aan sy verbond, aan die woorde wat

Hy ingestel het vir duisend geslagte.
Die verbond wat Hy met Abraham gesluit het, en sy

eed aan Isak;
Wat Hy ook vir Jakob as insetting bekragtig het, vir

Israel as ’n ewige verbond.
Met die woorde: Ek sal aan jou die land Kanaän gee,

julle aangewese erfdeel.
Toe hulle minmense was, min en vreemdelinge daarin,
En hulle getrek het van nasie tot nasie, en van die een

koninkryk na die ander volk,
Het Hy geen mens toegelaat om hulle te verdruk nie;

ook het Hy konings om hulle ontwil gestraf en gesê:
Raak my gesalfdes nie aan en doen my profete geen

kwaad nie.
4 Mag die Here die lees van Sy Woorde seën. Ek het ’n paar
Skrifte hier iewers uitgeskryf waarna ek miskien algaande sal
verwys.
5 Ek wonder, vandag, wie die volgende President gaan wees?
Die verkiesing kom aan, julle weet. Wie gaan President wees
hierdie volgende termyn? Wat as ek geweet het? Daar is net een
wat wel weet, en dis God. En wat as God aan my sou openbaar
wie die volgende President gaan wees, en ek het hier in Phoenix
gestaan en ’n voorspelling gemaak dat so—en—so ’n man die
volgende President van die Verenigde State sou wees? En hulle
sou dit in die koerante ensovoorts plaas, en ek sou dit presies in
die kol het. Dit sou perfek wees, en dit sou wees dat alles wat ek
gesê het sou gebeur. Maar watter goed sou dit doen? Watter nut
is dit, in elk geval, as ek—as ek so—iets sou doen? Die koerante
sou dit adverteer, en dit sou dalk uitgaan, as so ’n persoon so ’n
voorspelling sou kon doen en dit sou waar wees, al die koerante
en tydskrifte sou—sou daaroor gaan.
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6 Maar julle weet God doen nie sulke dinge nie, God gebruik
nie Sy krag en Sy gawes vir dwaasheid nie. Dit gaan wees, wat
ook al President is, dit sal President wees. En om nou te weet wie
President sou wees, sou ons nie ’n duit help nie. Dit sou ons niks
goeds doen om te weet wie President gaan wees nie. So, daarom
doen God nie sulke dinge nie.
7 En, dan, as ek so ’n voorspelling soos dit gemaak het, en dit
gebeur, en die koerante het dit geplaas, en die tydskrif, dan sou
dit tot my eer wees. Mense sou sê: “Kyk watter groot profeet
is Broer Branham. Hy het ons lank voordat dit gebeur het gesê
presies wie die volgende President sou wees.” En dit sou tot my
eer wees. Maar God wil nie hê…Hy is nie geïnteresseerd om
dinge tot my eer te bewerk nie, of tot—tot enige ander man se eer
nie. Hy is geïnteresseerd om dinge tot Sy eer te bewerk, iets wat
voordelig sal wees.
8 Soos Paulus gesê het: “As ons met tale spreek en nie ’n
interpreteerder het nie, watter goed doen dit? Ons verheerlik net
onsself,” en, dit is, of “stig onsself.” Dis soort van van koers af
wat God betref. God wil Self opgelig word. En ons behoort nie
selfverering te soek nie, maar om God te vereer met alles wat
ons doen.
9 So daarom, glo ek vanmôre, as ek geweet het wie hy souwees,
en presies wanneer hy verkies sou word, en, o, hoeveel stemme hy
meer of minder sou wees, of wat dit ook al mag wees, dit sou nie
iets goeds doen om dit te vertel nie. Dit sou die beste vir my wees
om dit net stil te hou as ek dit wel geweet het. Dit nie probeer
publiseer nie, want daar sou wees—daar sou geen rede wees vir
my om dit te doen nie. Want, dit gaan wees, in elk geval, en dit
maak nie soveel verskil vir onswie President gaanwees nie.
10 Maar, God, wanneer Hy Sy gawes gebruik, gebruik Hy hulle
vir Sy eie heerlikheid, en vir die heerlikheid van Sy volk, vir
die heerlikheid van Sy Kerk, tot stigting van die Liggaam van
Christus, en vir die heerlikheid van die Koninkryk van God. Dis
waarom hy hierdie dinge in Sy Kerk gee, waarom Hy leraars,
profeet, evangeliste, pastore het. Hulle is vir die stigting van die
Kerk en vir die heerlikheid van God. Die profeet is nie om uit te
gaan en met die wêreld te meng en probeer om ’n gawe te neem
soos Bileam gedoen het nie, en tot die uiterste gaan of—of geld of
iets daaruit maak nie. As hy ’n profeet is, is hy veronderstel om
God aan die Kerk te openbaar en van die dinge van die wêreld af
weg te bly. Dis alles tot eer van God!
11 Nou ons het wel…en ek dink dis ’n goeie ding vir ons as
predikers, om ons opdrag te volg wanneer ons sulke dinge in
die wêreld sien soos ons vandag sien. En ons het ’n opdrag van
God, dis vir die onderskeiding van geeste, die gees toets. Ek glo
dat dit ’n baie groot les is vir die kerk vandag, dis om die gees
van enigiets te toets, onderskeiding van die gees te hê. Ek dink
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nie dat ons ooit, op enige manier, ooit probeer om ’n persoon
te oordeel deur die denominasie waaraan hulle behoort, of deur
die groep saam met wie hulle vergader, hulle Metodis, Baptis,
Presbiteriaans, Pinkster is, of—of wat hulle ook al is nie. Ons
moet nooit die mens oordeel deur die denominasie waaraan hy
behoort nie. Ons moet hom altyd oordeel deur die gees wat hy
het, sien, die gees. Of hy laatreën of vroeëreën of binne, buite
reën, of geen reën nie, of wat dit ook al mag wees, ons moet hom
nooit daardeur oordeel nie, maar, deur sy gees. Ons moet geeste
onderskei. Kyk wat die man in gedagte het, wat hy het…wat hy
probeer bereik. As die man, deur ’n gawe, ongeag hoe groot die
gawe is…
12 Nou ek wil hierdie by die Kerk tuisbring vanmôre, wat, in
die verskillende denominasies is julle steeds die Kerk van die
lewende God, saam. En hierdie is die ding wat ek by julle wil
tuisbring, sien, dat ons in werklikheid nie verdeeld is nie. Ons
is die stene wat in verskillende vorms gesny is, almal tot die eer
van God.
13 Nou, daar is soveel in die dag waarin ons lewe, met
betrekking tot “gawes.” Soveel mense oordeel mense deur gawes
wat hulle het. Wel, ek glo dat hierdie dinge gawes is. Ek glo dat
wat ons sien plaasvind is gawes, en hulle is God—gegewe gawes.
Maar, ons, as ons hulle nie op die regte manier gebruik wat God
bedoel het hulle moet gebruik word nie, dan kan onsmeer kwaad
doen met die gawes as wat ons kon as ons nie die gawes gehad
het nie. Nou die aand het ek ’n stelling by die preekstoel gemaak,
en dit gesê, dat ek liewer broederlike liefde wou sien wat onder
die kerk bestaan, al het ons nie een geval van genesing of enigiets
anders gehad nie. Sien, onsmoetweetwaarvoor hierdie dinge is.
14 Nou, as ’n man kom en hy het ’n groot gawe, ongeag of hy aan
ons denominasie behoort of ’n ander denominasie, moet hom nie
oordeel deur watter denominasie hy van kom, hoe hy aangetrek
is nie, maar wat jy wil sien, is wat hy probeer doen met daardie
gawe. Watter doel hy het. As hy probeer om sy invloed te neem
en ’n groot naam vir homself daaruit op te bou, sou ek genoeg
onderskeiding van gees hê om te weet dat dit verkeerd is. Ongeag
hoe ’n groot leraar hy is, hoe kragtig hy is, hoe intellektueel hy
is, of hoe sy gawe opereer, as hy nie probeer om iets vir die
voordeel van die Liggaam van Christus te bereik nie, jou eie
geestelike onderskeiding sou jou sê dat dit verkeerd is. Ongeag
hoe akkuraat, hoe perfek, hoe dit is, dis verkeerd as dit nie vir
die Liggaam van Jesus Christus aangewendword nie.
15 Om iets te bereik, dalk het hy ’n groot gawe dat hy mense kon
bymekaarbring met ’n groot intellektuele of ’n geestelike krag,
dat hy mense kon bymekaarbring, en dalk probeer hy daardie
gawe neem en homself beroemd maak sodat hy ’n groot naam sal
hê, sodat ander broers na hom sal opkyk as een of ander groot
persoon. Dan is dit verkeerd. Dalk probeer hy om— om ’n sekere
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ding hier op te bou dat hy almal uit die prentjie wil hê en hom en
sy groep die prentjie laatwees. Dis nog steeds verkeerd, sien.
16 Maar as hy ’n gawe van God het en hy probeer om die
Liggaam van Christus te stig, dan gee ek nie om waaraan hy
behoort nie. Jy onderskei nie die man nie, jy onderskei die gees,
die lewe wat in die man is. En dis wat God ons gesê het om te
doen. Nie eenkeer is ooit aan ons opgedra om die—die man se
groep te onderskei nie. Maar ons is verplig en deur God beveel
om die gees in die man te onderskei, wat hy probeer doen, wat die
gees in sy lewe hom probeer lei om te doen. En dan as ons kan
uitvind dat hy probeer om die mense te lei (nie om hulle op te
breek nie, maar om hulle bymekaar te bring) en om die Kerk van
die lewendeGod te bring, nie almal na een denominasie nie,maar
na ’n begrip, ’n gemeenskap, ’n eenheid van gees. Dan, indien hy
vroeë reën of laatreën is, of wat dit ook al is, sy gees en sy doel
is reg. En die gees wat in hom is, ongeag watter beweging hy
aan behoort, die Gees wat in hom is wat die mense na Gólgota
probeer wys, weg van homself of weg van enigiets anders, maar
sy enigste prestasie wat hy het, is om hulle Gólgota toe te wys.
Hy gee nie om of hy selfs bekend is of nie. Hy gee nie om of selfs
sy eie beweging…wat goed is, sien, dis goed, as hy ’n Metodis is,
of ’n Presbiteriaan, of ’n Roomse Katoliek, of wat hy ook al wil
wees deur denominasie.
17 Maar wat probeer hy doen, die doel van sy hart wat hy
probeer kry? Dan kan jy sien wat in die man se lewe is, of sy
motiewe vir sy—sy denominasie is, of dit vir homself is, of dit vir
wêreldse roem is, of dit vir groot name is, om te sê: “Ek het dit
voorspel, het presies net so gebeur.” Nou, julle sien dit is net daar
verkeerd, ommee te begin. Maar as hy probeer om te gebruik wat
God hom gegee het, as ’n leraar, as ’n profeet, as ’n siener…
18 ’n Nuwe Testament profeet is ’n prediker. Ons weet dit almal.
Net enige prediker wat ’n prediker is, is ’n profeet, ’n Nuwe
Testament profeet, as hy profeteer, preek, nie om homself te eer
om ’n groot naam te verkry nie, of om sy organisasie op te bou
nie. Wat, hy behoort in ’n organisasie te wees. Hier is ek sonder
een, maar steeds moet jy preek. Dis reg. Elke mens behoort ’n
kerktuiste te hê. Jy behoort ’n plek te hê, nie net heen en weer
te swerf nie, maar êrens te hê waar jy kerk toe gaan en dit jou
kerk noem, êrens waar jy jou tiende betaal, en êrens waar jy die
Saak help ondersteun. Maak jou keuse, maar moet dan nooit nié
gemeenskapmet die ander persoon hê omdat hy nie aan jou groep
behoort nie. Sien? Onderskei sy gees en sien of hy dieselfde doel
in hart het, dan het julle gemeenskap met mekaar. Julle werk
vir een groot Saak. Dis die saak van Christus. Ek dink dat dit
absoluut waar is.
19 Nou, as ons die motiewe en doelwitte van die Ou
Testamentiese profete sal oplet, het daardie manne een doelwit
gehad, en dit was Jesus Christus. Hulle het een ding gehad wat
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hulle hele tema van die Ou Testament om gebou het, die komende
Messias. Hulle—hulle het nie uitgegaan en dinge net vir geld
of vir roem gedoen nie. Hulle het een ding gehad, hulle was
met die Gees van God gesalf, en hulle het die komende Messias
voorspel. En daardie manne was so gesalf met die Gees totdat
hulle somtyds opgetree het soos die Gees wat binne in hulle was,
hulle het skynbaar van hulleself gepraat. Kyk hoe die Gees van
God daardie manne laat optree het.

20 Ons sal byvoorbeeld Moses, die groot profeet, neem, hoedat
daardie man geen selfsugtige doelwitte hoegenaamd gehad het
nie. Hy kon die koning van Egipte gewees het. Hy kon die
wêreld onder sy voete gehad het. Maar omdat hy ’n profeet in
die hart was, het hy geweier om die seun van Farao se dogter
genoem te word, en het liewer gekies om die vervolging en die
beproewinge van Christus te trotseer, en het die skatte van die
Hemel groter skatte geag as dié van Egipte. Hy het die wêreldse
roem verlaat en vir homself ontsê, die weelde en die—die dinge
wat die lewe aanbied. Hy moes daarby verbykyk. Sien, hy—hy
kon dit gewees het.

21 Neem net die prediker vandag, as hy die doping van die
Heilige Gees het, en hy weet dat as hy daardie Woord preek, gaan
dit sy roem afbreek; dit gaan hom in ’n klein ou kerkie iewers
plaas, of dalk buite op die straat. Maar hy weet dat iets in sy
hart brand. Hy sien die Koms van die Here. Hy gee nie om of
hy ’n groot kerk of ’n klein kerkie het nie. Hy gee nie om of hy
vandag se kos het of geen kos nie. Hy gee nie om of hy goeie klere
het of nie goeie klere het nie. Hy het net een ding in sy gedagte,
en dis die einste Lewe in hom wat uitroep. Hy probeer om iets
vir die eer van God te verrig, en daardie man, deur dit te doen,
sal die einste Lewe van die Gees wat in hom is, uitvoer. Volg julle
my? Hy sal dit tot uitvoer bring.

22 Kyk na Moses toe hy by ’n tyd gekom het dat hy vertoon het,
sy hele lewe was die Gees van Christus, want Christus was in
hom. Christus was in Moses, ten dele. Nou, as ons oplet, hy was
in die tyd van vervolging gebore. Die kinders is doodgemaak om
hom te probeer kry, presies net soos hulle met Jesus gedoen het.
En ons vind uit dat toe hy op ’n plek gekom het dat die kinders
van Israel op so ’n manier ongehoorsaam was, dat God kwaad
was vir hulle, en Hy vir Moses gesê het: “Staan opsy, en Ek sal
die hele groep van hulle vernietig, en Ek sal van jou neem en ’n
ander geslag oprig.”

23 Moses het homself in die pad van God se oordeel gewerp,
en het gesê: “Neem my voor U hulle neem.” Met ander woorde:
“Voordat U hulle kan kry, sal U oormymoet kom.”

24 Dis presies wat Jesus Christus gedoen het. Toe God die hele
aangesig van die aarde met hierdie sondaars wou afvee, jy en ek,
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het ChristusHomself in die pad gewerp.God kon dit nie doen nie,
Hy kon nie oor Sy Eie Seun kom nie.

25 En toe God daardie Gees in Moses gesien het, wat daar in die
oordeel soos ’n kruis hang: “U kan nie na hulle toe kom nie, U sal
my eers moet neem,” sien die Gees van God in Moses? Wanneer
hy die koning van Egipte kon wees, wanneer hy alle weelde in die
wêreld kon hê, om gewild te wees, wanneer hy die groot koning
van die wêreld teen daardie tyd kon gewees het. Maar hy het
gekies om die vervolging en die beproewing te trotseer, want
hy het die smaad van Christus groter rykdom geag as dié van
Egipte. Julle sien, hy het homself in die pad gewerp. Hoekom?
Dit was God inMoses wat dit gedoen het. Die normaal denkende,
intellektuele man sou dit nooit doen nie, hy sou die maklike pad
vat. So ongeag hoeveel van ’n fanatikus Moses geblyk het om te
wees, hy het probeer…Julle sien, hy was ’n ware profeet van
God,want hy het iets probeer doen vir dieKoninkryk vanGod.

26 Nou, met sy groot gawe van profesie kon hy ’n wyse man
gewees het, kon in Egipte opgestaan het en gesê het: “Wag nou,
ek sal so—en—so profeteer. Ek sal so—en—so sê,” en soos met sy
profesie. Maar dis…en, o, hy kon wêreldberoemd gewees het.
Maar dit was nie in sy hart nie. Dit kon nie in sy hartwees nie.

27 So, as jy ’n persoon sien met ’n groot gawe, wat iets probeer
doen om hulself te verhef, sê jou eie onderskeiding van gees jou
dit is verkeerd. Maar Moses het iets vir die eer van God probeer
doen. Ongeag hoe sleg dit was, hoe sleg dit gelyk het, hoeveel
daar oor gepraat is, het die Gees in Moses hom reguit op die
verpligtinge gewys. Die Gees in hom!

28 Kyk na Josef, Josef was…toe hy gebore is, was hy geliefd
deur die vader en gehaat deur sy broers, perfekte tipe van
Christus. En die enigste…hy was ’n bloedbroer vir hulle,
dieselfde vader. Maar die rede waarom sy broers hom gehaat
het, sonder ’n oorsaak, was omdat God hom ’n profeet gemaak
het, geestelik, ’n siener. En hulle het hom oor daardie einste rede
gehaat. Maar Josef kon dit nie help nie, want, God het hom so
gemaak.

29 En kyk na die Gees van God in Josef. Kyk wat hy gedoen
het. Hy het selfs die rol van Christus vetolk. Hy is deur sy broers
gehaat, deur sy vader liefgehad, as gevolg van die Gees het die
verskil gemaak. Hywas ’n geestelikeman. Hy het visioene gesien,
hy het drome uitgelê. Hy het dit nie vir sy eie eer gedoen nie. Hy
het dit gedoen want daar was iets in hom, die Gees van God.
Hy kon nie soontoe gegaan het uit homself, en in ’n put gegooi
word, en sy arme ou vader vir al daardie jare laat rou het, vir
byna dertig sikkels silwer verkoop is; uitgehaal is uit die put, en
die regterhand man van Farao geword het, die koning van die
aarde daardie tyd nie. En in sy gevangenis was daar ’n skinker
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en ’n bakker, en een was verlore en die ander een gered, deur sy
voorspelling in die gevangenis.
30 En het julle Jesus opgelet toe Hy gekom het, was Hy geliefd
deur die Vader. En die vader het Josef ’n kleed met baie kleure
gegee (die reënboog, ’n verbond). En die Vader, God, het Sy Seun,
Jesus, die verbond gegee, en toe het die Joodse broer hom sonder
’n oorsaak gehaat. Hy het geen rede gehad om Hom te haat nie,
Hy was geestelik, en Hy was God se Woord gemanifesteerd. Hy
het gekom om die wil van die Vader te doen, Hy het gekom om
die Skrif te vervul. Hy het gekom om hulle vrede te bring, maar
hulle het Hom misverstaan; en Hom sonder ’n oorsaak gehaat.
Hulle het nie gestop om te probeer sien wat Hy probeer regkry
het nie. Hulle het Hom net veroordeel omdat Hy nie met hulle
saamgestem het nie. Hulle het gemaak…”Hy maak Homself
so—en—so. Hy maak Homself God.” Hy was God! God was in
Hom. Die Bybel het gesê God was in Christus, wat Homself aan
die wêreld manifesteer. Hy was die God van Heerlikheid wat die
heerlikheid van God manifesteer.
31 Kyk na Moses, hy kon nie help om homself daar te werp nie.
Hy het dit nie skynheilig gedoen nie. Hy het dit gedoen omdat
God in homwas. Nóg kon Josef help om te wees wat hy was, want
God was in hom en het Homself deur die man bewerk of ten toon
gestel. Nooit het hy dit vir selfeer gedoen nie.
32 Enige man wat…As daardie priesters net die onderskeiding
van gees sou gehad het, soos ek vanmôre met julle praat. Ongeag
hoeveel die wêreld oor Hom gepraat het, hulle sou steeds geweet
het as hulle na die Woord sou gekyk het, as hulle Sy doel sou
gesien het. Hy het dit altyd gedoen om die Vader te verheerlik.
Hy het gesê…Hulle het gesê: “O, hierdie man is ’n groot geneser,
Hy doen sulke dinge soos daardie.”
33 Hyhet gesê: Ek kan niks doen tensy die VaderMywys nie. Dit
is nie Ek wat die werke doen nie. Dis die Vader wat in My woon,
Hy doen die werke.” Hy het nooit die eer geneem nie.
34 Nóg sou enige dienskneg vanGod die eer neem.Nóg sou enige
dienskneg vanGod ’n gawe vanGod neem en probeer omhomself
te eer, of enigiets anders, maar syware prestasie is om iets te doen
tot die eer van God. Dis waarom julle dieselfde ding vandag sien.
Ons moet onderskeiding van gees hê, om ’n persoon te sien wat
hulle probeer doen. Probeer hulle God verheerlik? Probeer hulle
hulself verheerlik?
35 Nou, die Gees vanGodwat in ’nmanwerk, laat diemens soos
God optree. Geen wonder Jesus het gesê: “Is daar nie geskrywe
nie: Julle is ‘gode’ nie? En as hulle hulle ‘gode’ genoem het na wie
die Gees van God gekom het, hoe kon julle My dan veroordeel,
wanneer Ek die Seun van God is?” As julle die Gees van God
in Moses kon sien, wat, hy was God. Moses was ’n god. Josef
was ’n god. Die profete was gode. Die Bybel het gesê hulle was.



ONDERSKEIDING VAN GEES 9

Hulle was gode omdat dit…hulle het hulself geheel en al aan
die Gees van God oorgegee, dat hulle vir die heerlikheid van God
gewerk het.
36 En wanneer ’n man so gesalf is met die Gees…Nou laat
dit regtig diep ingaan onder die vyfde rib aan die linkerkant.
Wanneer ’n man gesalf is met die Gees van God, is sy gewoontes,
sy optrede, en alles, God wat in hom werk. Somtyds word hy
verkeerd geoordeel.
37 Kyk naDawid, in die 23ste Psalm het hy uitgeroep: “MyGod,
my God, waarom het U my verlaat?” asof hy was, as Dawid die
manwas. “Almal watmy sien, steek hulle lip uit vir my.”
38 Hy was so gesalf met God, hy was so volkome oorgegee aan
God, en die salwing wat tot so ’n mate op homwas en toe hy deur
die Gees van God uitgeroep het, as iemand daar gestaan het, sê:
“Wel kyk, hy dink iemand steek sy lip vir hom uit. Hoekom het
God hom verlaat?”
39 Dit was nie Dawid nie, dit was die Gees wat deur Dawid
uitgeroep het. “My God, my God, waarom het U my verlaat?
My bene kyk almal na my. Hulle het my hande en my voete
deurgrawe.”
40 Wel, iemand het gesê: “Luister na daardie skynheilige
daarbo. Wie se hande is deurboor? Wie se voete is deurboor?”
Dis die intellektuele.
41 Maar een wat onderskeiding van gees gehad het, het geweet
dat dit die Gees vanGod in homwas, wat uitgeroep het. Wanneer
’n man met die Gees van God gesalf is, het hy die aksie van
God, en die aksie van God is nooit om ons op te breek nie. Die
aksie van God is om ons bymekaar te bring want ons is een in
Christus Jesus, en God se doel is om ons bymekaar te bring. “Hê
mekaar lief.”
42 Nou, daardie groot profete, ons sien die Gees in hulle beweeg,
Jesus het hulle “gode” genoem. Hy het gesê hulle was gode. Nou
toe het die Gees ten dele na hulle gekom, maar toe dit op die
Een, Jesus, gekom het, wat die Seun van God was, het dit sonder
maat na Hom gekom, die volheid van die Godheid het liggaamlik
in Hom gewoon, want Hy was die perfekte voorbeeld. Hy was
God se Heerlikheid wat die heerlikheid van God aan die mense
gemanifesteer het, God in Hom wat rondgaan. Kyk na Sy lewe,
die hele Ou Testament, Hy was die tema van die Ou Testament.
Al die ou profete, daar in die Ou Testament het uitgeroep, nie na
hulself nie, hulle het onder die Gees vanGod uitgeroep, wat hulle
soos God laat optree het, sodanig dat hulle gode genoem is, en toe
is die volheid van daardieGees in Jesus Christus gemanifesteer.
43 Kyk na Dawid toe hy onttroon is as die koning van Israel,
deur sy eie mense verwerp, wat na die Olyfberg opgegaan het,
noord van Jerusalem, en hy het teruggekyk oor die stad en
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geween het omdat hy verwerp is. Wat was dit? Dit was die Gees
van Christus.
44 Vyfhonderd jaar later het die Seun van Dawid, Jesus, op
dieselfde berg gesit en oor die stad gekyk as ’n verwerpte koning,
en uitgeroep: “Jerusalem, Jerusalem, hoe dikwels wou Ek jou
bymekaar gemaak het (jou verskillende denominasies en alles)
soos ’n hen haar kuikens, maar jy wou nie. Hoe dikwels sou Ek
dit nie wou doen nie!”
45 Nou, dieselfde Gees wat in Dawid was, wat in volheid in
Christus gemanifesteer is, is vandag in die Kerk wat uitroep na
die volkere. “Hoe dikwels sou Ek julle wou bymekaar maak!”
En wanneer julle verdeling en—en verskille en—en broederskap
opgebreek sien, en Christenlewe, een teen die ander, dan laat dit
die Gees van God in jou hart uitroep. Jy probeer iets doen, ’n
ware profeet van God, ’n ware leraar probeer om die Kerk tot
’n eenheid van gees te bring, ’n eenheid van gees, dat hulle God
kan herken; probeer om dit reg te kry ongeagwatter denominasie
hulle aan behoort of wat daarvan. Ons het onderskeiding van
gees om die gees wat in die man is te onderskei, om te sien of dit
die Gees van God is of nie.
46 Nou, ons let op toe Hy hier op aarde was, hoe Hy rondgegaan
het en goed gedoen het. Ek het ’n ander ding opgemerk wat tot
my gedagte gekom het. Het julle opgelet toe Dawid as koning
verwerp is?Hy het uit die stad uitgegaan, en ’n klein Benjaminiet,
Benjaminiet, wat veronderstel was om ’n broer vir hom te wees,
moes baie jammer gewees het omdat hy verwerp is, maar wat…
Hywas ’n kreupel man. En hy het daar aangesleepmet sy kreupel
toestand, en grond op Dawid gegooi, en hom allerhande soorte
slegte name genoem, en hom in die Naam van die Here gevloek,
Koning Dawid in die Naam van die Here gevloek, hierdie klein
ou opgekrimpte Benjaminiet.
47 Kyk na die Gees van God en die gees van die Duiwel wat
werk. Nou, as julle oplet, hy was kreupel. Dit verteenwoordig die
geestelike kreupelheid van die mense vandag wat sal spot met
die ware Gees van God wat Homself manifesteer in Christus. Dit
was die Gees van Christus in Dawid wat verwerp is as ’n koning.
En, vandag, wanneer die mense spot met die mense wat die
Heilige Gees ontvang het, en iets probeer bereik, om Metodiste
en Pinksters, en Baptiste en Pinksters, en Presbiteriane en almal,
saam te trek as ’n eenheid, as ’n Liggaam van Christus, en hulle
die Gees sien werk, sê: “Wel, kyk, dis ’n Pinkster. Weg met hom!
Ek weet van een het verdwyn met ’n ander man se vrou. Ek weet
hierdie een het dronk geword. Ek weet hierdie het dit gedoen. Ek
weet hierdie een het dat gedoen.” Dit alles, maar hulle is groot
genoeg om hulle eie dinge weg te steek, as hulle dit kanwegsteek.
Maar Dawid is ontbloot. Hoekom? Hy het die Gees van Christus
in hom gehad.
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48 Daardie wag het gesê: “Sal ek die kop van daardie hond af
afslaan af wat my koning vervloek het?”
49 Kyk na die Gees van Christus in Dawid: “Laat hom alleen,
want die Here het vir hom gesê om my te vervloek.” Begryp
julle dit? “Laat hom alleen, die Here het vir hom gesê om my
te vervloek.”
50 In plaas daarvan, vandag, wil ons ons vuiste opkry en hom
begin beveg, sien, sy kop afkap: “Ja, kry hom uit, hy behoort nie
aan ons nie.”
51 “Laat hom alleen, die Here het vir hom gesê om my te
vervloek.” Daardie klein kreupele wat daar saamgehardloop het,
grond op Dawid gegooi het.
52 Dis wat hulle vandag gooi op die Gees van Christus. “Hulle
is ’n klomp “holy—rollers.” Hulle is—hulle is ’n klomp hiervan.
Daar’s niks aan hulle nie. Daar’s niks aan Goddelike genesing
nie. Daar’s glad nie so—iets soos Engele nie. Daar’s glad nie
so—iets soos profete nie.” Al daardie dinge: “Die dae van
wonderwerke is verby,” gooi grond. Maar laat hulle alleen! Maar
toe Dawid teruggekeer het in mag, halleluja, toe hy teruggekeer
het as volle koning van Israel…Moenie bekommerd wees nie,
hierdie Jesus, Wie se Gees ons vandag het, Sy rol uitgespeel
het, sal weer terugkeer in ’n fisiese liggaam, die tweede keer, in
heerlikheid, in mag en majesteit.
53 Daardie klein grondgooier het op sy gesig geval en gesmeek
om genade. “Laat hom alleen,” die Gees van Christus in ons.
Moenie hom nie ekskommuniseer nie. Laat ons onthou dat al
hierdie dinge moet gebeur. Ons het een ding om te doen, beweeg
aan. God het belowe dat Hy alles sou laat meewerk ten goede,
vir hulle wat Hom liefhet. Laat ons die onderskeiding van gees
behou, die doel reg hou. Ons is hier om God te dien, elkeen
aanbiddend, wat voortgaan enGod dien. As dieman ’n verkeerde
soort doelwit het, wat sal dan gebeur? Sien?
54 Nou, ons vind uit dat die Gees van God in Hom was. Al die
ou profete het van Hom gepraat. Al die Gees, in deel, elke klein
deeltjie, het nie homself (ware profeet) vereer nie, al die ware
profete het Hom gemanifesteer, van Hom gepraat. En alles wat
hulle gesê het, was in Hom vervul. Gewys dit was die Gees van
God in hulle, wat dit aan die vervul was. Wat was dit? God wat
van Homself gepraat het. Sien? God wat Homself gemanifesteer
het deur hierdie profete.
55 Nie die eer geneem van: “Wie gaan die volgende President
wees? En wie gaan hierdie wees?” nie. En slaan jou op die kop:
“Sê ons wie jou geslaan het, en ons sal jou glo.” Dis nie dit nie.
Dis iets om God te manifesteer. Dit is nie iets om Broer Weathers
hier, of Broer Shores, of Broer So—en—so daarbuite, ’n groot man
te maak, en hom ’n groter as die res van die mans van hierdie
groep te maak, hom die grootste man in Phoenix te maak nie.
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Dis nie om William Branham iets groots te maak nie. Maar wat
moet dit doen? Dis nie om Oral Roberts iets groots te maak,
Billy Graham iets groots nie. Maar dis die harte, ons probeer
iets bereik vir die Koninkryk van God. Dit manifesteer God. Alle
gawes en dinge maak nie een groter as die ander nie, dit laat
ons net almal saamwerk vir die vervolmaking van die liggaam,
om ons bymekaar te bring as een volk, as ’n volk van God. Maar
as jy hulle daarteen sien gaan, moet hulle nie vervloek nie; laat
hulle net alleen, iemand moet dit doen. Maar wag totdat Jesus in
mag kom.
56 Nou ons sien al daardie profete wat spreek. Elkeen van hulle
het God vereer en die komende Messias. En wanneer hulle in
die Gees gekom het, het hulle die lewe vertolk en gespreek en
gelei net soos die Messias het. As dit het daardie kant die kruis,
gespreek het van Sy Koms, hoeveel te meer sal dit na Sy Koms,
die Gees van die Messias in die Kerk sit om op te tree, te doen, te
werk, en lewe soos dieMessias? Dis die Gees vanGod.
57 Onderskei daardie gees, kyk of dit van God is of nie. Kyk
of dit optree soos Hy. Kyk of jou emosies…As iemand iets teen
jou skop en grond op jou lewe gooi, en jy weet jy is so onskuldig
as wat jy kan wees, en jy weet jy het die Gees van God, moenie
jouself probeer afskei nie. Moenie probeer lelik optree teenoor
hulle nie. Moet hulle nie vervloek nie. Stap net aan, in die wete
dat God dit vir jou gegee het as ’n toets om te sien hoe jy dit sou
hanteer. Hy sou in elk geval daarbymoes kom.
58 Soos ek nou die dag gesê het, ek dink in Broer Fuller se kerk,
van die fietsryer inKanada.Wel, almal van hulle het gedink hulle
kon beter ry as hierdie seun, net ’n klein ou sissietjie. En hy was
die enigste een wat nie kon ry sonder om die handvatsels vas te
hou nie.
59 Ek is bly ek hou daarvan om een van die ou handvatselryers
te wees, kry beide kante van die Kruis beet te kry, en te sê: “Niks
in my arms bring ek nie. Laat my vashou aan die Kruis, Here, ek
het geen intellektuele nie. Ek het niks. Laat my net hier vashou,
daar ver oorkant kyk.”
60 En hulle moes op ’n twaalf—duim—plank ry vir ’n stadsblok
ver, om ’n honderd dollar Schwinn—fiets te kry. Al daardie seuns
wat kon ry sonder om vas te hou, afgaan na die dorp en hulle
ma se kruideniersware kry, en terugkom sonder om eens die
handvatsels aan te raak, hulle het elkeen begin kyk. Hulle was
nie gewoond om die handvatsels vas te hou nie, en hulle het
afgeval. Maar hierdie ou klein seuntjie het daar opgegaan en die
handvatsel vasgehou en dit tot aan die einde gery. Hulle het vir
hom gevra, gesê: “Hoe het jy dit gedoen?”
61 Hy het gesê: “Hier’s waar julle julle fout maak kêrels. Julle
is almal beter ryers as wat ek is, maar julle het hier gekyk,” en
gesê: “julle senuweeagtig gemaak om te sien wat maak…Julle
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het probeer om julleself te balanseer, en julle het afgeval.” Gesê:
“Ek het glad nie hier gekyk nie, ek het die einde dopgehou en
regop gebly.”
62 Dis wat ons moet doen. Moet nou nie na hierdie klein
dingetjies kyk: “Het hierdie een dit gedoen, of daardie een dat
gedoen?” nie. Hou die einde dop en bly regop. Christus kom. Kyk
na die einde, bly net regop. Moenie oplet wat nou aangaan nie.
Kyk wat gaan aangaan daar oorkant aan die eindtyd, wanneer
ons sal moet staan en—en ’n rekenskap gee vir ons lewens.
63 Dawid het nie daardie klein ou Benjaminiet dopgehou wat
grond op hom gegooi het nie, hy was in elk geval kreupel. Hy het
hom nooit opgelet nie. Hy wou nie eens hê die wag moes sy kop
afsny nie, gesê: “Laat hom alleen, God het vir hom gesê om dit te
doen. God het vir hom gesê om my te vloek, laat hom alleen.”
Want Dawid het geweet dat hy eendag sou terugkeer in mag.
Daardie Benjaminiet se tyd sou aanbreek.
64 Ja, dis reg. Die Kerk sal opstaan in triomf. Ek is net gestuur
om vir Sy siek kinders te bid, in elk geval. Dis al wat ek kan
doen. Waar hulle ook al is, en watter kerk hulle is, dit maak geen
verskil vir my nie. Ek probeer bid vir Sy siek kinders, probeer die
gawe manifesteer tot Sy eer. Dis waarom ek nooit aan enigiets
behoort het nie.
65 Nou, onthou, dis goed. Sien, ek—ek sê dit nou nie. Ek wil hê
julle moet my duidelik verstaan dat ek glo dat God Christene het
in elke kerk, Sy kinders. Hy het my nooit bevraagteken daaroor
nie. Ek is net gestuur om te bid vir die kinders, en om hierdie
dinge te doen, en omHom te manifesteer.
66 Nou, julle sien, Jesus en hierdie profete, alles waarvan hulle
gepraat het, moes waar wees, want dit was die krag van God in
hulle, God Self wat deur hulle praat, van Homself wat kom tot
Sy eie Heerlikheid.
67 “Wie is President? Wie gaan wees, gaan wees? Gaan ons
genoeg reën vanjaar hê?” Dit beteken niks. Iets tot die eer van
God, iets om die Kerk in orde te plaas, iets vir die krag van God;
nie om vir jouself ’n naam te maak nie, maar om die heerlikheid
van God te manifesteer.
68 Nou let ons op dat al daardie profete en alles wat hulle
omtrent Hom gesê het, alles het waar geword omdat Hy die
tema van die ou Testament was. Jesus, die Messias, komende
Messias, was wat elke profeet voor gesoek het van—van Adam af
tot Maleági. Elke profeet het van die koms van die Here gepraat.
Elkeen het sy deel ingevoeg omdat hy deur God gesalf is. Dis al
waarvan hy kon praat.
69 Nou, wens ons het meer tyd daarvoor gehad. Maar, kyk, alles
wat hulle gesê het, het gebeur. Kyk hier, laat ons net sommige van
die dinge neemwat die profete gesê het.
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70 “’nMaagd sal swanger word en ’n kind baar.” Het dit gebeur?
Sekerlik. “SyNaam sal Emmanuel, Vredevors, SterkeGod, ewige
Vader,” genoemword. Dis watHywas, presies, die “ewige Vader.”
Geen mens sal “Vader” op hierdie aarde genoem word nie, want
God is jou Vader.
71 Goed, laat ons nou weer sien. “Hy is ter wille van ons
oortredinge deurboor, ter wille van ons ongeregtighede is Hy
verbrysel; die straf wat vir ons die vrede aanbring, was op Hom,
deur Sy wonde het daar vir ons genesing gekom.” Pilatus se
regshof, terwyl die einste man wat Sy rug so laat slaan het met ’n
kats, nie besef het dat die Skrifte gesê het dat dit so sou wees nie.
Hulle het nie onderskeiding van gees gehad nie, daardie priesters
wat gesê het “Wegmet Hom, wegmet Hom.”
72 En aan die kruis toe hulle hul lippe uitgestoot het, en sulke
dinge, toe hulle Hom hoor uitroep het: “My God, waarom het U
My verlaat?” Hulle het nie onderskeiding gehad nie. Sien, hulle
kon nie die Gees onderskei nie. Dis waarvan Dawid in die 22ste
Psalm gepraat het, hulle het hul lip uitgestoot en nie geweet
hulle doen dit nie. Net dieselfde as wat daardie Benjaminiet aan
Dawid gedoen het. Sien, hy het gedink Dawid was heel verkeerd,
want hy het niemet hom saamgestem oor sy beginsels van hoe om
sy koninkryk te bestuur nie. Hy het nie verstaan dat dit die Gees
van God in Dawid was wat dit gedoen het nie.
73 Dis waar ons moet onderskei vandag, die gees van ’n man.
Wat probeer hy doen? Wat wil hy sê? Nie aan watter groep
hy behoort, of wat dit, dat of die ander is, of hy ’n witman,
swartman, geel man, of wat hy ook al is nie. Laat ons sien wat
hy probeer doen, en neem dit, sien wat hy vir die Koninkryk van
God probeer doen. Het hy eienaardige idees teenoor ons s’n, is
dit absoluut in orde as hy probeer om iets vir die Koninkryk van
God te doen. Onderskei dit in hom. As hy verkeerd is, en opreg
van hart, sal God hom na die Waarheid van die ding bring na ’n
tydjie. Laat hom alleen, laat hom alleen, sien wat hy probeer om
te doen.
74 Nou, ons sien hier, dan vind ons uit, in Sy—in Sy dood, toe
Hy aan die kruis gesterf het, en al die dinge uitgeroep het wat
die profete van Hom gespreek het: “Hulle het My hande en My
voete deurboor.” Daar is dit vervul. Die profete was reg. Hulle
het gedink dit is hulleself, of het uitgeroep asof dit hulleself was,
maar dit is in die kruis gemanifesteer.
75 “Hy—Hy is saam met die oortreder getel. Dis wat met Hom
gedoen is. Hy was saam met die oortreders. “In Sy dood is Hy by
die rykes begrawe.” Hy het, Hy is in ’n rykman se graf begrawe.
“Ek sal nie Sy siel oorgee…Hy sal nie my siel oorgee nie,” sê
Dawid, die Gees van God wat in Dawid uitspreek. “Hy sal nie
my siel aan die doderyk oorgee nie, nóg sal Hy toelaat dat Sy
Heilige verderwing sien,” soos asof Dawid die Heilige sou wees.
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Dit was nie Dawid nie, dit was die Gees van God in Dawid wat
uitgeroep het. Sien, die gees vanGod in diemanwat uitroep.

Party van hulle het gesê: “Luister na daardie ou skynheilige
daarbo.”
76 Hy was nie, dit was die Gees van God in hom wat uitgeroep
het. Sien, die Gees van God manifesteer Homself: “Nie Sy siel in
die doderyk los, nóg sal HymyHeilige verderwing laat sien.”
77 Nou, broers, ten slotte, mag ek dit sê, ons tyd raak verstreke.
Maar kyk, mag ek dit ten slotte sê, met hierdie Skrifte hier. Laat
ons sien. As ’n man, dat die hele Ou Testament se tema oor Hom
was, al die heilige profete met God se Gees gesalf, as dit alles en
alles wat hulle gesê het tot die letter presies in Hom vervul is,
behoort daardie groot Persoon wat die Seun van God genoem
word te weet hoe om die Nuwe Testament Kerk saam te stel.
Glo julle dit nie? Hy behoort ’n begrip te hê hoe om die Nuwe
Testament Kerk saam te stel.
78 Die eerste ding wat ek onder julle aandag wil bring, hier in
Matthéüs, 16de hoofstuk, dat toe Hy—Hy toe aan die praat, toe
Hy afgekom het en met die dissipels gepraat het. Hy het gesê:
“Wie sê die mense wie is Ek die Seun van die mens?”
79 En hulle het gesê: “Sommige sê U is Elía’, en sommige
sê U is Die—en—die’, en sommige sê U is Die—en—die’, en so,
verskillendes.”

Hy het gesê: “Maar wie sê julle is Ek?”
80 En Petrus het gesê: “U is die Christus, die Seun van die
lewende God.”
81 Hy het gesê: “Salig is jy Simon, seun van Jona, want vlees en
bloed het dit nie aan jou geopenbaar nie, maar My Vader wat in
die Hemel is, het dit aan jou geopenbaar. En—en Ek sê vir jou dat
jy Simon is, of Petrus, en op hierdie rots sal Ek My Kerk bou, en
die poorte van die hel kan nie Daarteen staan nie.” Nou daar was
gepraat van die Kerk. Nou kyk aandagtig, en, as ek verkeerd is,
God vergewe my en vergewe julle my.
82 Nou, die—die Katolieke kerk sê dat: “Dit was ’n steen wat
daar gelê het, Petrus, en op Petrus het Hy die Kerk gebou. Nou,
onsweet dat dit verkeerd is. Ons Protestante verskil daarvan.
83 Maar ons Protestante het gesê: “Dit was Hyself waarop Hy
Sy Kerk gebou het, Homself.” Maar, as julle sal oplet, wil ek
daarmee verskil, vriendelik. Dit was nie dit nie.
84 Dit was op die geestelike openbaring van Homself. Sien?
“Vlees en bloed… “Jy het dit nooit in ’n kweekskool geleer
nie, so goed soos hulle is. Jy het dit nooit by een of ander
kerkleerstelling geleer nie, so goed soos dit is. Dis goed, maar
vlees en bloed het dit nie aan jou geopenbaar nie. Dis nie ’n
intellektuele begrip van hoe jy jou toespraak kan maak, hoe jy
jouself moet buig, hoe of watter groot ding jy hier op aarde moet
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doen nie. Dit is nie wat dit is nie. Dit is nie om ’n groot ding
te bou of ’n groot ding te doen nie. Wat dit is, is ’n openbaring
van die Woord van God. Hy was die Woord. “In die begin was die
Woord, en dieWoord was met God, en dieWoord was God. En die
Woord is gemanifesteer en het onder ons gewoon.” Hy was…dit
was die openbaring van dieWoord van God.
85 Die Gees in Petrus wat deur geestelike openbaring openbaar
dat Hy die Seun van God gemanifesteer was. Die God van
Heerlikheid wat die heerlikheid van God manifesteer. “Op
hierdie rots (geestelike openbaring van die Woord) sal Ek My
Kerk bou.” Hoekom? As daardie profete onder God was, wat
deur die Heilige Gees gespreek het dat daardie die Seun van God
was, openbaar dieselfde Gees aan hierdie kant net dieselfde ding
terug. Sien julle dit?
86 “Vlees en bloed,” jy kan dit nie in ’n kweekskool leer nie. Jy
leer jou…kry jou D.D. en jou Ph.D. en die L.D., of… Daardie
is goed, wens ek het dit gehad. Dis reg, maar steeds is dit nie Dit
nie. Jy hoef dit nie te hê nie, tog is dit goed om dit te hê. Jy kan
Dit wees, plus; maar as jy die plus moet uitvee, neem Dit. Dit is
Dit. As dit nie Dit is nie, laat my Dit in elk geval hê. Ek wil Dit
hê! Dit!
87 “Vlees en bloed het dit nie aan jou geopenbaar nie.” Jy het dit
nooit deur die opvoedkundige lyn geleer nie. Jy het dit nooit deur
die denominasionele lyn geleer nie. Hulle is goed, geleerdheid,
denominasie is goed. Dis deel daarvan. Maar mense lê te veel
daaraan en hulle verlaat die geestelike onderskeiding. Sien?
88 “Vlees en bloed het dit nie aan jou geopenbaar nie, maar My
Vader wat in die Hemel is, het dit aan jou geopenbaar. En op
hierdie rots sal Ek My Kerk bou, en die poorte van die hel sal nie
Daarteen staan nie.” “Sal nooit in staat wees om te staan nie,”
wys hulle sou Daarteen wees.
89 Nou kyk en sien waarteen die poorte van die hel is. Dis nie
teen die denominasies nie. Die regering erken dit. Dit is nie. Die
wêreld erken ons denominasies, almal van hulle. Ons het die
reg, elkeen van ons as Amerikaanse burgers, ons het die regte
van denominasies, wat goed is, ons waardeer dit. Maar dis nie
waarteen die poorte van die hel is nie. Dis teen die geestelike
openbaring van Christus wat nou hier is, gister, vandag en vir
altyd dieselfde. Dis waarteen dit is. “Die poorte van die hel sal
Daarteen wees, maar dit sal nooit staan nie.”
90 Daar is dit, geestelike open baring. Ongeag wie dit is, dis my
broer solank as hy probeer om dieselfde doel te bereik waarvoor
ek werk. Laat hom profeet wees, laat hom pastoor wees, laat
hom diaken wees, laat hom so—en—so wees, laat God hom op
hierdie manier eer, daardie manier, wat dit ook al is, my van eer
beroof, wat hy ook al wil doen, maar tog is dit my broer. Ons
werk vir dieselfde ding. Ons stuur ons—ons…al ons werke in
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dieselfde Koninkryk daar oorkant. Hy werk vir dieselfde ding as
ek. Geestelike open baring, geestelike openbaring van God. Kyk
hier, as julle wil…

91 Jesus…Ekhet nou die aand iewers gepreek, dalk daaronder:
“Dit Was Nie So Van Die Begin Af Nie.” Ons moet nou na die
begin teruggaan om ons teks nou net vir ’n oomblik te vind. By
die begin was daar Kain, intellektueel, het ’n mooi kerk gebou
(sou ons sê), het ’n mooi altaar gemaak, het ’n offerhande geoffer,
het gebid, opreg, het danksegging gegee, het sy tiende betaal,
alles net so godsdienstig soos Abel was.

92 Maar Abel, (daar was geen Bybel in daardie dae nie), maar
deur Geestelike openbaring het hy gesien dat dit nie vrugte van
die land was wat ons laat sondig het nie, dit was nie appels wat
hulle geëet het nie. Sien, dit was nie appels nie, openbaring het
dit vir hom gesê. En dit was nie die vrugte wat hom daar laat
uitkom het nie. Dit was lewe, die skeiding van lewe; dus het hy
gegaan en ’n lam gekry en dit in sy plek deur geloof geoffer,
wat geestelike openbaring is. Amen! Die openbaring van God,
geestelike openbaringwat aan hom openbaar is. Dit is nie ’n vrug
nie, dit is nie appels nie, dit is nie perskes, pruime en pere nie.
Dit was ’n skeiding van lewe, dus het hy gegaan en ’n lewe gekry
en dit in plaas van vrugte geoffer.

93 Vrugte is wat jy eet, jou werke is jou eie hande. Wat jy daar
doen: “Ek sal gaan en dit bou. Ek sal dit gaan doen. Ek sal dit
ondersteun.” Dis goed. Hy het ’n altaar gehad presies dieselfde
as wat die ander gehad het. Albei van hulle het altare gehad. Dit
was goed.

94 Maar dit was die geestelike geopenbaarde waarheid van die
ding, want die Gees van God het dit openbaar: “En op daardie
rots, die rots waarop Christus gesterf het, die Rots van die eeue,
op die rots waarop Abel se lam gesterf het.” Daardie klein Abel
soos hy sy hande op daardie klein lammetjie gesit het, en sy ou
wit wolletjies deurweek is soos hy ’n—’n rots geneem het, hulle
het nie ’n lem in daardie dae gehad nie, en sy ou nekkie so gekap
en gehamer het. En die arme ou dingetjie sterwende, sy hande
gebaai met die bloed, en sy ouwolletjies geheel gebaai met bloed,
blêrend en skreeuend.

95 Waarvan het dit gespreek? Die Lam van God, ongeveer
vierduisend jaar later, openbaar geestelik dat die kerk Hom
weggewys het. En diemense het Hom “Beëlsebub” genoem en “’n
duiwel,” want al die profete het hulle uitgespreek. Hulle het die
profeet ontken. O, Hy het gesê: “Julle bou hulle grafte, en julle sit
hulle daarin. Julle witgepleisterde mure,” het Hy vir hulle gesê.
Sonder geestelike openbaring, het nie geweet dat dit die Lam van
God was nie. Dat hy veronderstel was om so te wees en so op te
tree, omdat hy dieWoord van God vervul het.
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96 En die Heilige Gees Kerk vandag, wat op dié manier optree,
die dinge doen wat hulle doen, hulle vervul die Woord van God.
Halleluja! Sien, Petrus het op die Pinksterdag gesê: “Dit is dit.”
En hy het gesê: “Dit is vir julle en vir julle kinders, en dié wat ver
is, selfs soveel as wat die Here onse God nog sal roep.”
97 Daardie selfde geïnspireerde profete het gesê die Aandlig sou
skyn, daar sou ’n vroeë en laat reën tesame wees soos die dae van
genade. Kyk hier. Wat is dit? Die vroeë reëns wat oorkom, en die
laat reën wat al moes kom. Dan oorvleuel dit, en dis bymekaar,
die vroeë en laat reën saam, die Heilige Gees wat deur die krag
en die opstanding van Jesus Christus gemanifesteer word. Daar
is dit, kom bymekaar, die vroeë…God se genade! Hy het gesê:
“Soos dit was in die dae van Noag.” Sy genade was lankmoedig.
Hier is dit vandag, lankmoedig, ’n oorvleueling. Bring ’n wolk
van die ou dae en ’n wolk van vandag, saam. Die vroeë reën het
eers ingekom, die eerste reën wat ons gehad het, nou hier kom
die laat reën wat oorkom, die vroeë reën kom oor die laat reën,
ooste en weste ontmoet saam. Albei reëns val saam, Goddelike
genesing plus die Engel van God wat die geheime van die harte
openbaar en alles laat gebeur. O, dit lyk asof ware gebore kinders
van God dit sou sien. Daar is dit, die Gees wat open baar open
baring. Dis waarop Jesus gesê het die Kerk gebou souword.
98 Wel, iemand kan dan opstaan en sê: “Wel, sekerlik, ons So—
en—so, ons is Daarop gebou.”
99 Laat ons Sy Woord ’n bietjie verder neem. Die laaste opdrag
aan Sy Kerk, Hy het gesê: “Gaan na die hele wêreld en verkondig
die Evangelie aan elke skepsel.” Die hele wêreld. Hoe lank moet
dit aanhou? Die hele wêreld. Aan hoeveel? Elke skepsel. “Hy wat
glo en gedoop word,” nie die kerk nie: “hy” is ’n persoonlike
voornaamwoord. “Hy wat glo,” die indiwidu.
100 Soos David du Plessis gesê het oor die kleinkinders, daar is
geen kleinkinders in die Koninkryk vanGod nie, dis kinders! Jou
vader was Pinkster en jy kom net hier na hierdie kerk toe omdat
hy hier na—na Elfde en Garfield kom, die Heilige Gees ontvang
het, jou net as ’n kleinkind ingebring het, jy is verkeerd! God
moet Homself aan jou openbaar.
101 En geen mens kan Jesus die Christus noem deur intellektuele
begrip nie. Geen mens kan Jesus die Christus noem omdat hy
spyt is oor sy sondes en kom om hom te bekeer nie. Geen mens
kan Jesus die Christus noem, net deur die…daardie openbaring
van die Heilige Gees wat dit aan hom bekend maak. “Op hierdie
rots sal Ek My Kerk bou, en die poorte van die hel sal Dit nooit
oorweldig nie.” Daar is die openbaring. Daar is dit, waarop Hy
Sy Kerk gebou het.
102 Wie het dit gedoen, Petrus? Nee, nee, nee. Wie het dit gedoen?
Christus het gesê: “Die openbaring van God, die Heilige Gees sal
dit na jou toe bring. ’n Klein tydjie en Ek sal julle verlaat, maar
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Ek sal die Vader bid en Hy sal julle die Trooster stuur, sal hierdie
dinge in julle herinnering bring.” Is dit reg? Wat Hy vanmôre
doen. En wil wat? “Julle dinge wys wat kom.” Die Heilige Gees
in die Kerk in die laaste dae.

Nou, julle sê: “Broer, halleluja, dis my kerk.”
103 Wag ’n bietjie! Jesus het gesê: “Hieraan sal alle mense weet
dat julle My dissipels is,” in Johannes 13:35. “Hieraan sal alle
mense weet dat julle My dissipels is, wanneer julle liefde het vir
mekaar.” Die Gees geopenbaarde Waarheid van die Koninkryk,
van God wat kom, wat daar na die einde toe kyk, wat sien
waaroor die profete uitgeroep het, sien waaroor Jesus gepraat
het, en hier dieselfde Heilige Gees in jou wat terug uitroep: “Dis
reg! Dis reg!” Wat is dit? Dis geestelik geopenbaarde Waarheid.
Ek is lief vir my broer ongeag waarnatoe hy kerk toe gaan, of
hulle vroeë of laat, of geen reën hoegenaamd is nie, solank as
hulle in die Liggaam van Christus is, en iets probeer doen. Nie
iets vir ’n sekere doel om—om jouself op aarde te manifesteer
nie, maar die doel vir die Koninkryk van God en die heerlikheid
van Sy Koms, om te openbaar en Sy spoedige Verskyning bekend
te maak.
104 Nou, ten slotte, wil ons hieraan dink. “Op hierdie rots sal Ek
My Kerk bou,” korrek. En dan vind ons uit, oorkant in Johannes
14:7, het Hy dit gesê: “Die werke wat Ek doen, sal julle ook doen.
Die werke wat Ek doen.” Watter soort werke het Hy gedoen om
Homself bekend te maak? Julle onthou omtrent Petrus, nie waar
nie? Waaroor ons gepraat het, Filippus, die vrou by die put. Het
voorspel om nie na die Heidene te gaan nie, maar sou in die
laaste dae wees, soos Hy gesê het: “Soos dit was in die dae van
Sodom, so sal dit wees in die koms van die Seun van die mens.”
Daar is ’n openbaring in sulke geheimenisse geskryf, aan die
buitewêreld, aan die wêreld wat niks Daarvan weet nie. Maar
julle kosbare broers, julle kosbare susters, julle is nie kinders van
die duisternis nie, julle is nie kinders van die nag nie, maar julle
is kinders van die Lig, wandel in die Lig soos Hy in die Lig is,
dan het ons gemeenskap met mekaar, terwyl die Bloed van Jesus
Christus, God se Seun, al ons sondes van almal van ons reinig.
Daar is dit, die dienaars van die Here.
105 Jesus…Soos ek my Skrifgedeelte hier aanhaal, ek het
Markus 16, ja, Markus 16, Hy het gesê: “Gaan heen in die hele
wêreld.” Hier is watter soort Kerk Hy oprig. Die laaste opdrag
aan die Kerk: “Gaan heen in die hele wêreld, verkondig die
Evangelie aan elke skepsel. Hy wat glo en gedoop word, sal gered
word. Hy wat nie glo nie, sal veroordeel word.” Nou kyk hier, kyk
na hierdie geestelike onder…”Hy wat glo en gedoop word.” Hy
het nooit presies gesê op watter manier nie, maar ons wil lawaai
maak daaroor, sien, nog ’n ding. Sien: “Hy wat glo en gedoop
word, sal gered word.” Wat hy ook al gedoop wil wees, dit is sy
saak. As sy strewe vir die Koninkryk van God is, komaan, broer.
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Ons marsjeer voort met dieselfde Gees. As ek verkeerd is, dan sal
julle sê, dit sal op daardie manier uitkom. En as jy verkeerd is,
sal dit so wees. Maar ons harte en ons motiewe en ons doelwitte
is vir die Koninkryk van God daar oorkant. Oorkant is ons, ons
wys na Gólgota.

106 Ek en my idees, wel, ek het…Ek het nie ’n broer wat
soveel van kersiepastei hou soos ek nie, maar ons is broer. Sien?
Geeneen van hulle hou daarvan om vis te vang en te jag soos ek
nie, maar ons is broers. Sien wat ek bedoel? Ek het my eie idees,
maar dit maak hom nie nié my broer nie, sy vader is my vader, sy
familie is my familie. Daar is dit.

107 Die patriarge het almal van mekaar verskil, maar daar was
die een vader en dit behoort na een ding te werk, en hulle het die
hoof een daarin verwerp omdat hy geestelik was. Sien julle Dit
nie, broers? Kan julle nie sien waarvan ek praat nie?

108 Nou let op, en ons is…ten slotte: “Gaan heen in die hele
wêreld, verkondig die Evangelie aan elke skepsel. Hy wat glo en
gedoop word, sal gered word. Hy…” [Leë kol op band—Red.]
“En vir hulle wat geglo het, sal hierdie tekens volg; in My Naam
sal hulle duiwels uitdryf, hulle sal met nuwe tale spreek.” Wat
is dit? Geestelike openbaring. Sien? “Hulle sal met nuwe tale
spreek. As hulle slange optel of dodelike dinge drink, sal dit
hulle nie kwaad aandoen nie. As hulle hul hande op die siekes
lê, sal hulle gesond word.” Dit is wat die Nuwe Kerk was. Dis die
soort Kerkwaarvan Jesus Christus gepraat het, hierdie groot Een
waarvan al die groot profete uitgeroep het, sou den. Ons vind Sy
Gees kom hierheen en voorspel dat Sy Gees net in die mense sou
terugkeer en die dinge sou doenwat Hy gedoen het.

109 Mag ek afsluit deur dit te sê. Ek het omtrent nog ’n dosyn
Skrifte hier, maar ons het nie die tyd nie. Sien? Maar luister
hierna. Mag ek afsluit deur dit te sê. Elke ware wedergebore
profeet van die Here, prediker, Sondagskool onderwyser, siener,
apostel, sendeling, wat hy ook al mag wees, sy hele hart is
gevestig, en hy’s so gevul en gesalf deur die Gees van God, so
gesalf. Wat sy amp ook al is, wat dit ook al mag wees, om te
preek, of te leer, of te evangeliseer, of om visioene te sien, wat
dit ook al is, hy sal dit vir die Koninkryk van God doen. En die
Gees van God sal reguit terugpraat deur die man en manifesteer
dat dit die Koninkryk van God is.

110 Dan ons…Ek as ’n Baptis, ek sien julle Pinksters, jy’s my
broer. Jy behoort nie aan die Baptiste kerk nie, ek het. Dis die
enigste kerk waaraan ek ooit behoort het, was die Baptiste kerk.
Maar dit staan nie in my pad nie, ek sien wat die Gees van God
met jou is. Ek sien wat jy probeer doen. Wel, as ek, ’n Baptis,
so kan voel, sekerlik behoort die Gemeentes, die Kerk van God,
die Verenigde Pinksters, die Onafhanklikes, en almal van ons
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broers saam te sien dat ons probeer werk vir een doel. Laat ons
geestelike onderskeiding hê.
111 Luister nou. Ten slotte, sal ek hierdie laaste opmerkingmaak.
Baie is siek en swak onder julle, en baie slaap, geestelik dood,
omdat hulle nie onderskeiding van die Liggaam van Christus het
nie. Hierdie siek liggaamwat ons het! God help ons om geestelike
onderskeiding te hê van daardie openbaring van die Koninkryk
van God en van die liefde van God in ons harte, versprei deur
die Heilige Gees, om te probeer om ons arms ver uit te steek,
te sê: “Ons is broers.” Sien wat ek bedoel? En elke klein gawe
wat jy het, moenie dit gebruik om dit een of ander groot iets vir
onsself te probeer maak nie, laat ons dit vir die Koninkryk van
God maak, om saam met elkeen te werk, om die saak van Jesus
Christus te probeer hoog hou,want SyKoms is gou.Glo julle dit?
112 Ek is so jammer om julle so lank te hou. Broer David sal môre
hier wees om julle die Skrifte te leer, maar laat ons nou net ons
hoofde buig vir ’n oomblik. [’n Broer spreek in ’n ander taal. ’n
Suster gee ’n interpretasie—Red.]

Voorwaarts, Christen stryders!
Marsjeer soos na oorlog,
Met die kruis van Jesus
Wat vooruit beweeg;
Ons is nie verdeel nie,
Ons is almal een liggaam;
Een in hoop en doktriene,
Een in liefdadigheid.
Voorwaarts, Christen stryders! (glo julle julle
is? steek julle hand op)

Marsjeer soos na oorlog, (met wat?)
Met die…(ons doelwit) Jesus
Wat vooruit beweeg.

God seën julle. Julle pastoor. 
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